
Referat fra afd. 08. fra den 3.4. 2024 
 
  
Til stede: 
Rigmor  
Henrik 
Johannes 
Henrietta  
Lars 
Karin (referent)  
 
Afdelingen afholder, og er vært, for FAB-møde (fællesmøde for alle afdelingsbestyrelserne i afdelingerne). 
Lørdag i uge 15. 
 
Gæsteværelserne er, som tidligere orienteret, midlertidig nedlagt. 
Sengene fra værelserne sættes evt. til salg efter det ordinære afd.møde i september hvor man dér tager 
fælles beslutning om hvad der skal ske med værelserne – og møblerne derfra. 
 
Markvandring/kældervandring med varmemester og adm. fra boligforening. 
Dette sker den 10. april – og medlemmer fra bestyrelsen deltager. 
 
Tørring af tøj på altaner: 
Vi opfordrer til, at beboerne følger ordensreglerne. 
 
20. marts var der temadag for afd.bestyrelserne. 
Afd.bestyrelsen fra Tranekærparken deltog også. 
Temaet blev den omtalte mulige svindel på 4.7 million – og hvordan boligforeningen har opdaget dette, 
handlet på dette - og hvordan der kan handles på dette der er sket.  
Samt hvordan der fremadrettet kan sikres, at det ikke sker igen. 
Boligforeningens personaler er, fra advokaten, tilrådet ikke at oplyse navn på mistænkte medarbejder eller 
det mistænkte firma, da dette evt. kan bringes til en injuriesag, hvis nogen føler sig krænket. 
Det er oplyst, at medarbejderen var ansat i fire år – og ikke længere er ansat. Svindelen blev opdaget efter 
medarbejderen var fratrådt i 2023. 
 
Tranen: 
Bestyrelsen tjekker om service og stole kan udskiftes, hvis der er skår eller slid. 
Der er kommet filtdupper på stolebenene. 

 


